
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy konanej dňa 22.5.2017 

Prítomní členovia: Ľudmila Bohušová 

                              Danaa Zdechovanová – zástupca pedagogických zamestnancov 

                              Iveta Ilčíková – zástupca nepedagogických zamestnancov 

                              Mgr. Andrea Bullová - zástupca pedagogických zamestnancov 

                              MUDr. Jeanetta Stejskalová – zástupca rodičov 

                              Lucia Múčková – zástupca rodičov  

                              Mgr. Janka Kmetíková - zástupca rodičov 

                              Ing. Dušan Hancko – delegovaný zástupca mesta 

                              Mgr. Marcela Homolová 

                             Anna Šimoniová 

Prizvaní : Mgr. Ingrid Majerová – riaditeľka MŠ 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Kontrola uznesení 

4. Voľba predsedu a podpredsedu RŠ 

5. Informácie o zápise detí na šk. rok 2017/2018 

6. Schvaľovanie predloženého počtu detí 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

1. Predsedníčka končiacej Rady školy Ľ. Bohušová privítala všetkých prítomných 

a predstavila nových členov RŠ ako aj jej dosluhujúcich členov. Zároveň poďakovala 

všetkým končiacim členom za dlhoročnú spoluprácu. 

2. Prítomní členovia si zvolili zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

3. Nasledovala kontrola uznesení. Všetky uznesenia boli splnené. 

4. Prítomní členovia novej Rady školy pristúpili k voľbe predsedu a podpredsedu RŠ. 

V tajnom hlasovaní získala najviac hlasov MUDr. J. Stejskalová, ktorá sa stala 

predsedníčkou RŠ. Podpredsedníčkou sa stala Mgr. Andrea Bullová. 

5. Na zasadnutie bola prizvaná aj pani riaditeľka Mgr. Ingrid Majerová, ktorá 

informovala o zápise detí na školský rok 2017/2018.  

6. Rada školy schválila počet prijatých detí na budúci školský rok. 



7. Pani riaditeľka informovala o dočasne stopnutých finančných prostriedkoch, ktoré sme 

žiadali a dostali od BBSK cez projekt na revitalizáciu školského dvora – hojdačiek. 

Nakoľko sú hojdačky už objednané, v prípade zrušenia finančných prostriedkov 

z BBSK, budú financované z peňažných prostriedkov určených pre predškolákov. Ľ. 

Bohušová ešte doplnila informácie o aktivitách, ktoré sa budú realizovať do konca šk. 

roka. Rovnako žiadala zapísať, že je potrebná výmena stĺpov oplotenia šk. dvora na 

Rybárskej ulici. 
8. V diskusii sa pýtala pani Homolová, či budú konečne vymenené detské záchody. Ich 

výmena je naplánovaná počas letných prázdnin.
 

9  V závere sa Ľ. Bohušová ešte raz prítomným poďakovala a pani A. Šimoniová 

popriala veľa úspechov v činnosti novej predsedníčke ako aj novým členom RŠ.
 

 

Uznesenie: 

1. Rada školy berie na vedomie: informácie o zápise detí na nasledujúci školský rok. 

2. Rada školy schválila: počet prijatých detí na nový školský rok. 

3. Rada školy ukladá: Odsúhlasiť, prerokovať, v prípade potreby aktualizovať štatút 

RŠ. 

 

V Sliači dňa 22.5.2017                                           Zapísala: Mgr. Andrea Bullová 

                                                                               Overila: Iveta Ilčíková 


